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Białe Orliki

W ciągu niespełna dwóch lat w ramach programu “Moje boisko – Orlik 2012” w Polsce udało
się wybudować 562 boiska. Nie poprzestawajmy na programie “Orlik” – apeluje do ministra
sportu grupa posłów PO. I podpowiada: po jego zakończeniu, budujmy lodowiska albo boiska
lekkoatletyczne.

– Program Orlik skończy się między 2012-14. Warto utrzymać tę gotowość gmin, którą teraz
mamy przy budowie boisk – mówi “Rzeczpospolitej” Ireneusz Raś, poseł PO i
wiceprzewodniczący Sejmowej Komisji Kultury Fizycznej i Sportu.

Według Rasia trzeba pomyśleć o “białych orlikach”, czyli o budowie lodowisk w każdej
gminie, albo boisk lekkoatletycznych z tartanową bieżnią, skoczniami i rzutniami. – Szacuję,
że na wybudowanie lodowiska trzeba wydać o wiele więcej, 5-6 mln zł, więc “białe orliki”
mają szansę powstać w gminach średnich i dużych. Ministerstwo już powinno robić pilotaż,
który wysonduje samorządy, co chciałyby budować, a co rząd powinien wspierać. Taką
inwestycję trzeba już planować – dodaje.

Ministerstwo Sportu nie mówi “nie”, ale choć o kontynuacji myśli, programu “białych
orlików” jeszcze nie przygotowuje.
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